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Írásbeli választ igénvlö kérdés !

dr . Kövér Lászl ó
az Országgyűlés elnöke részére

Tisztelt Elnök Úr!

Az Alaptörvény 7 . cikk (2) bekezdése alapján, figyelemmel az Országgyű lésről szóló 2012. évi
XXXVI . törvény 42. § (8) bekezdésére, valamint az egyes házszabályi rendelkezésekrő l szóló
10/2014 . (II . 24 .) ООУ határozat 124 . § (1) bekezdésére kérdést kívánok benyújtani dr. Pintér
Sándor belügyminiszterhez, minta közlekedésbiztonságért felelős kormánytaghoz

„A szakma álláspontja szerint sem veszélyeztetik а közlekedésbiztonságot az ittas kerékpárosok? II. ”

címmel, amelyre а választ írásban kérem.

Tisztelt Miniszter Úr !

Köszönöm „A szakma álláspontja szerint sem veszélyeztetik а közlekedésbiztonságot az ittas
kerékpárosok?” című , 1(1966 . számon benyújtott kérdésemre adott „megnyugtató” válaszát . amiből

látható, hogy а rendőrség megfelelően felkészült az ittas kerékpáгozást toleráló nyilvánvalóan abszur d
kormányzati döntés szakszerű végrehajtására .

Azonban - mint ahogy az az iromány címéb ől is következik - а benyújtott kérdésem nem csupán а
jogszabály végrehajtására történ ő felkészülésre vonatkozott , hanem annak előkészítésére és Miniszter
Úr, minta közlekedésbiztonságért felel ős kormánytag szakmai álláspontjára is . E tárgykörökre
azonban nem terjedt ki Miniszter Úr válasza .

Ezért ismételten kérdezem tisztelt Miniszter Urat, hogy а közlekedésbiztonságért felelős
kormánytagként mi а szakmai véleménye az ittas kerékpározás tolerálásának kiterjesztéséről? Ön

támogatta-e а 172/2014 . (VII. 18.) Кorm. rendelet elfogadását? А kormányrendeletet előzetesen

egyeztették-e az Országos Balesetmegel őzési Bizottsággal és а Magyar Kerékpárosklubbal? Ha igen,
kérem, tájékoztasson mi volt е szervezetek szakmai álláspontja !

Budapest, 2014 . augusztus 19.
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